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Z uwagi na wybudowana studnie chlonna u zbiegu ulic Jasna-
Nowowiejska prosze o dokonanie oczyszczeniajej w celu lepszej
chlonnosci wody.



Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM. 0057/56/07 Milanówek, 22.10. 2007 r.

Pan Waldemar Parol
Radny Miasta Milanówka

Odpowiedzna interpelacje zlozona na IXSesji Rady Miastaw dniu 20.09.2007 r.

W odpowiedzi na interpelacje w sprawie oczyszczenia studni chlonnej w ulicy Jasnej przy
Nowowiejskiej informuje, ze przedmiotowa studnia nie jest zanieczyszczona, poniewaz od momentu
budowy uplynelo niewieleczasu i studnia nie zdazyla sie zamulic. Natomiast trzeba miec swiadomosc, ze
pojemnosc tej studni jest ograniczona i podczas duzych opadów nie jest ona w stanie odebrac wszystkiej
wody opadowej i z tego powodu jest wypompowywana w ramach umowy na wywóz wód opadowych.
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